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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

De heer Harry van de Ven, voorzitter. Mark van Oosterwijk (Pro Actief 
Goirle), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Johan Swaans (VVD),  
Arnoud Strijbis (CDA), Deborah Eikelenboom (SP), Antoon van Baal (PvdA). 
Burgemeester Machteld Rijsdorp, wethouder Theo van der Heijden en 
wethouder Marijo Immink. 
Spreekrecht agendapunt 2. en 3.: Mevrouw Freke Schoemaker, bestuurslid 
LOG 

Afwezig (met kennisgeving) Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2015/9-september/21:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
Door mevrouw Freke Schoemaker wordt namens het LOG-bestuur gebruik gemaakt van het spreekrecht met 
betrekking tot de agendapunten 2. en 3. 
 
Arnoud Strijbis citeert uit de brief van de LOG van 28 augustus. Hij vraagt naar aanleiding van deze brief of er 
duiding kan worden gegeven aan de zin "zonder enig overleg". Hij vraagt naar activering van het huidige 
ledenbestand. 
Freke Schoemaker antwoordt dat er aandacht is voor de activering van het ledenbestand. Er zijn 95 leden die 
automatisch hun contributie overmaken. Overige leden staan nergens geregistreerd. 
Zij heeft begrepen van de voorzitter dat hij overleg heeft gehad met de burgemeester over een aantal zaken. 
Tijdens dit gesprek zou niet gesproken zijn over deze korting. Dit zou zijn meegedeeld in een telefoontje dat de 
burgemeester later met de voorzitter heeft gedaan. 
Deborah Eikelenboom vraagt of de uitzendingen van de raad een keuze van de LOG zijn.  
Freke Schoemaker geeft aan dat de LOG zeker bereid is om raadsvergaderingen uit te zenden. 
 
2. Raadsvoorstel aanwijzing Lokale Omroep Goirle als lokale publieke media-instelling 
 
Standpunten fracties: 
CDA Wanneer wij vinden dat we de LOG in stand willen houden, moeten we nu instemmen met 

dit voorstel.   
Vindt het jammer dat het college niet actief de samenleving heeft uitgenodigd om 
initiatieven te nemen voor de Lokale Omroep, zoals in het bestuursakkoord gesteld is. Kan 
de huidige ontwikkeling die de LOG heeft ingezet en het betrekken van Fak Lumen, Wij 
Goirlenaren, InGoirle.com enzovoorts zien als een manier om met de inwoners actief aan de 
slag te laten gaan met de licentie. 

VVD Merkt op dat de OLON vindt dat er veel lokale omroepen moeten verdwijnen. De VVD is 
voor handhaving van de LOG. 
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SP Kan instemmen met dit raadsvoorstel. Instemmen met de LOG, betekent ook dat hier geld 

voor beschikbaar moet zijn. Pleit voor financiële tegemoetkoming aan de LOG. 
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
3. Raadsvoorstel camera's raadzaal 
 
Standpunten fracties:  
 
LRG Pleit ervoor om punt b. uit het voorstel te halen. Dan moet er wel een andere dekking 

komen. 
Ondersteunt een eventueel amendement om de dekking anders op te lossen. Maakt zich 
evenals PAG zorgen over de vormgeving van de betaling aan de LOG. 
Ondersteunt het idee om nog dit kalenderjaar een debat te houden over de toekomst van de 
LOG. 

PAG Is het eens met het voorstel om een aantal camera's in deze raadzaal te plaatsen. Een 
gemeenteraad die zich serieus neemt moet hier werk van maken. De kwaliteit van de 
uitzendingen verbetert - en we kunnen meer zaken in de ether brengen.  
Het is logisch dat het ten koste gaat van de bijdrage die we aan de LOG geven. Nu we de 
taak in eigen beheer nemen, is het logisch dat we de bijdrage terugschroeven. 
Een redelijke afbouwtermijn van deze bijdrage zou misschien op zijn plaats zijn. Dat past 
ook bij de fase waarin de LOG zich nu bevindt. 
Vindt het erg jammer dat dit bedrag niet in eerste instantie in het krediet is opgenomen. 
Er moet een oplossing worden gevonden. Als het een subsidie is moet het in het 
subsidiebeleid passen.  

CDA Concludeert dat het probleem niet de aanschaf van de camera's is. Heeft wel moeite bij de 
plaats waar de dekking wordt gevonden. Er wordt een initiatief genomen om de LOG 
opnieuw uit te vinden. Vindt het erg belangrijk om de goede voorwaarden te scheppen om 
het gesprek te voeren zodat we een Lokale Omroep te hebben. We moeten dan wel heel 
zorgvuldig zijn.  
Zeker als er twijfel is over de communicatie.  
Vindt het met betrekking tot de digitalisering van het archief belangrijk om ook dit stukje 
erfgoed mee te nemen. 
De beelden uit de vergadering zijn niet exclusief voor de LOG beschikbaar. Kan het college 
nadenken over de vraag aan wie de beelden beschikbaar worden gesteld? Hoe gaan we 
hiermee om? 
Er is veel onduidelijkheid geweest over de afspraken. Is dat ook niet een reden om nu 
voorzichtig te zijn? 
Stelt voor dat er een amendement komt met een andere dekking, om zo de hitte van dit 
stuk af te halen. 
Vraagt het college om voor het einde van het jaar de raad te informeren over de voortgang 
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van de gesprekken met de LOG. 
SP Is van mening dat het in 2015 niet meer van deze tijd is om analoog uit te zenden. Daarom 

wil de LOG ook investeren. Het is een goed voorstel om dan dit bedrag om te zetten in een 
subsidie.  
In het oorspronkelijke budget voor audiovisuele apparatuur zat voldoende ruimte om ook 
deze camera's te betalen. 
De SP is het er niet mee eens dat de rekening bij de LOG wordt gelegd.  

VVD De aanschaf van de camera's spreekt de VVD erg aan. Het draagt bij aan de transparantie 
van de politiek. Het is jammer dat het niet in het eerste krediet past.  

PvdA Ziet dat we tegen een formele hobbel aan botsen. Er is grote instemming over het feit dat 
we de camera's moeten hebben. Er zijn vragen over de financiering. Heeft liever dat het 
stuk wordt teruggenomen om alternatieve vormen van financiering te onderzoeken. 

 
Freke Schoemaker onderschrijft dat de gemeente altijd heel open en constructief met de LOG heeft gesproken. 
Bij de LOG is nooit begrepen dat het bedrag van € 4.000,-- als een bedrag voor het uitzenden van 
raadsvergadering bedoeld was. De LOG heeft de bijdrage steeds beschouwd als één bulk. Sinds april is er een 
nieuw bestuur aan het proberen een puzzel te maken. Daarbij is ervan uitgegaan dat de bestaande bedragen 
gecontinueerd zouden worden. Het bericht van de voorgenomen korting heeft de LOG als een messteek in het 
hart getroffen. 
Over het digitaliseren van de beelden wil men graag het gesprek weer heropenen. 
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als een B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. Er wordt een 
amendement ingediend met betrekking tot de financiering van de aanschaf van de camera's. 
 
4.  Raadsvoorstel notitie zelfstandig Goirle 
Agendapunt 4 wordt vanwege tijdgebrek tijdens de vergadering doorgeschoven naar een volgende vergadering. 
De agendacommissie wordt verzocht over nieuwe agendering te beraden.  
 
5. Raadsvoorstel strategische notitie gemeenschappelijke regelingen of 

samenwerkingsverbanden 
Agendapunten 5 wordt vanwege tijdgebrek tijdens de vergadering doorgeschoven naar een volgende 
vergadering. De agendacommissie wordt verzocht over nieuwe agendering te beraden. 
 
5a.  Motie PvdA tijdelijke opvang asielzoekers 
De heer Van Baal leidt de motie in. Het woord asielzoekers mag vervangen worden door "vluchtelingen". Hij 
vraagt om de motie gezamenlijk in te dienen. 
 
Standpunten fracties 
LRG Staat sympathiek ten opzichte van de motie. Vraagt zich wel af of het de bevoegdheid is 

van de gemeenteraad van Goirle is om "ja" te zeggen tegen het vestigen van asielzoekers.  
PAG Heeft de motie nog niet binnen de fractie overlegd. Het komt wel in de buurt van het 
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beginselprogramma van Pro Actief Goirle. We kunnen niet met onze rug staan naar deze 
Europese of zelfs mondiale problematiek.  

CDA Wil de motie mee indienen. Wil het woord "asielzoeker" vervangen door het woord 
"vluchteling", dat doet ook meer recht aan de situatie. Regionaal zijn er ook 
ontwikkelingen, onder andere rond het AZC in Gilze en Rijen dat mogelijk een 
aanmeldcentrum wordt. Vraagt daarom of we als regio ook kunnen kijken hoe we Gilze en 
Rijen kunnen ondersteunen. 

SP Zegt volmondig "ja" tegen de motie. 
VVD Om het vluchtelingenprobleem kunnen we niet heen. Er zijn ook economische vluchtelingen. 

De VVD zal deze motie steunen. 
 
Advies van de commissie: de motie wordt behandeld in de komende raadsvergadering. De overige fracties 
worden in de gelegenheid gesteld  de motie mede te ondertekenen. 
 
 
6. Raadsvoorstel tot wijziging Reglement van Orde met betrekking tot de rol van de 

agendacommissie 
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
7. Raadsvoorstel tot wijziging Verordening Ambtelijke Bijstand en Fractieondersteuning  
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
8. Intergemeentelijke samenwerking 
De burgemeester deelt mee dat verder wordt gewerkt aan de samenwerking met Hilvarenbeek en Oisterwijk. 
De bestuurlijke visie en het filmpje dat aan de gedeputeerde Annemarie Spierings wordt aangeboden is nog niet 
gereed.  
Er hebben over deze visie onder begeleiding van het bureau Berenschot veel gesprekken plaatsgevonden. Als de 
bestuurlijke visie echt rond is, kan dit worden aangeboden. Streven is om het aan te bieden in de week na de 
herfstvakantie. 
 
9. Verslag commissie vergadering van Algemene zaken d.d. 24 juni 2015  
De heer Strijbis was blij verrast dat de toezegging over de BOA capaciteit nu gestand is gedaan. 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen.   
 
10. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  
Er zijn geen inlichtingen.  
 
11. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
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De heer Strijbis vraagt wanneer er een document komt over vergunningen, toezicht, handhaving en de evaluatie 
hiervan, zoals gevraagd in het bestuursakkoord. 
De burgemeester geeft aan dat hier een schriftelijke reactie op komt. 
 
 
12. Stukken ter kennisname.  

Er zijn geen opmerkingen.  
 

13. Rondvraag.  
 Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.10 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
25 november 2015, 
 
De voorzitter,     de griffier,    
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

 9 september 
2015 

Schriftelijk terugkomen op de vraag wanneer er 
een document komt over vergunningen, toezicht, 
handhaving en de evaluatie hiervan, zoals 
gevraagd in het bestuursakkoord.  

Burgemeester  Zoals aangegeven in de commissievergadering bespreekt het 
College deze vraag en komt hij hierop terug bij de 
commissie/Raad. 

1 24 juni 2015 Jaarverslag Regio Hart van Brabant: bij de 
volgende vergadering van het Algemeen Bestuur 
(op 15 juli) opmerkingen meenemen over 
communicatie en smart formuleringen.  
Bij volgende gelegenheden en de begroting het 
raadsvoorstel zodanig inrichten dat er een 
specificatie in staat van zaken die Goirle 
aangaan. 

Burgemeester  Wordt gedaan 

2 11 februari 2015 Dienstverleningsplan Terug wordt gekomen op 
de wijze waarop de raad wordt betrokken bij het 
meedenken over een slogan. 

Burgemeester  24-6: planning volgende vergadering (september).  
In september wordt hierop tergugekomen. 

3 13 januari 2015 Commissie Kunst en Cultuur: De aanpassing van 
de verordening komt naar de raad  

Burgemeester mei-juni 2015 
 

Raadsvoorstel met gewijzigde verordening volgt  - planning is 
onder voorbehoud omdat de wijzigingen eerst met de commissie 
Kunst en Cultuur worden besproken.  
24-6: het raadsvoorstel is gereed en komt in de volgende 
vergadering (september). 
8-9: Het voorstel komt in de volgende commissievergadering. 
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4 Uit 

toezeggingenlijst 
brede commissie 
d.d. 21 april 
2015 

Jaarstukken: uiterlijk in juli komt een notitie 
gereed over het presenteren van Goirle aan 
bezoekers, inwoners en ondernemers. Op basis 
daarvan kan naar oa een glossy gekeken worden 

Wethouder Van der 
Heijden 

januari/februari 
2016 

In september/oktober zal de raad een voorstel hierover krijgen 
op grond van een afstudeeropdracht. Deze is echter pas eind juli 
gereed. 
8-9: Op dit moment wordt gekeken hoe de ideeën van de 
afstudeerder gebruikt kunnen worden. Vermoedelijk komen we 
dan in januari/februari 2016. 

 
 

 



Beste commissie leden,  

Dank dat ik hier even het woord mag voeren, ik ga het kort houden. 

Mijn naam is Freke Schoemaker, en ik ben sinds 26 april 2015 bestuurslid, secretaris, van de  

Vereniging Lokale Omroep Goirle. 

Het nieuwe dagelijks bestuur dat dit jaar is aangetreden bestaat verder uit Wil van der Kruijs en Julius 

de Roo. 

Wij zien ons voor de taak gesteld om de Lokale Omroep uit een dip te trekken. Om dat goed te doen 

moesten wij ons allereerst een duidelijk beeld vormen van de huidige stand van zaken, zowel in 

financieel als in materieel als in personeel opzicht. Dat inzicht hebben wij inmiddels. De volgende 

stap is het ontwikkelen van nieuwe, relevante programma's en werven van meer medewerkers. Op 

beide fronten wordt nu hard gewerkt.  

Vanavond spreekt u formeel over de financiering van camera’s in deze mooie zaal. Maar als gevolg 

van die mogelijke beslissing heeft het college besloten om de, vele jaren ongewijzigde, jaarlijkse 

bijdrage  aan de LOG in een keer en  ook nog met onmiddellijke ingang met 4000 euro te verlagen. 

Dat besluit wordt gemotiveerd met het argument dat de LOG nu niet meer hoeft uit te rukken met 

de regiewagen om de vergaderingen van de gemeenteraad integraal uit te zenden. Zo een besluit 

maakt het vrijwel onmogelijk om de plannen, die wij als nieuw LOG-bestuur hebben en die wij u 

hebben toegestuurd, te effectueren. 

Natuurlijk zijn we blij dat het college ons ondersteunt door de Lokale Omroep Goirle als lokale 

publieke media-instelling aan te willen wijzen. 

U heeft allen onze brief ontvangen waarin wij bezwaar aantekenen tegen de maatregelen die het 

college vervolgens heeft aangekondigd. 

Kort samengevat komt het er op neer dat wij u vragen om: 

1.  Het huidige subsidiebedrag van 15.800 te handhaven, met daaraan gekoppeld de opdracht om de 

komende jaren actief leden te werven ( zoals wij overigens al van plan waren!), waardoor de LOG 

over uiterlijk 4 jaar voldoende eigen middelen kan genereren om te kunnen draaien met de 

wettelijke minimale bijdrage van 11.800. Wij vragen u niets extra's, wij vragen slechts om niet te 

korten op de huidige bedragen. 

2. Samen met de gemeente-archivaris en vertegenwoordigers van de LOG nogmaals de 

mogelijkheden te onderzoeken om de belangrijkste delen van het beeldarchief voor Goirle te 

behouden en voor eenieder toegankelijk te maken.  

We zijn hier vanavond om uw vragen te beantwoorden, mocht u die nog hebben naar aanleiding van 

de brief die wij u hebben gestuurd. 

Wij rekenen op uw steun! 

Hartelijk dank voor uw tijd en aandacht. 
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